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Abstract (en)
The lamp has a concave shaped rear body (12) closed by a front lens (15) for forming a closed space (22) containing an electronic board. A
plate shaped thermally conductive element (29) comprises passage holes traversed by LEDs in the electronic board. The conductive element
is interposed between the board and the lens, and extended over its periphery till an outer side of the closed space. Annular seals (30, 31) are
arranged between the body and the lens for sealing the space. The conductive element is formed as a single piece using aluminum, and extended
beyond the seals.

Abstract (fr)
Une lampe (11) pour projecteur comprend un corps arrière (12) de forme concave fermé par une optique avant (15), et éventuellement des moyens
d'étanchéité (30, 31) entre le corps arrière (12) et l'optique avant (15) pour former un volume fermé (22) renfermant une carte électronique (23)
portant et alimentant des diodes électroluminescentes tournées du côté de l'optique avant (15). Un élément thermiquement conducteur (29) muni de
trous de passage traversés par les diodes est interposé entre la carte électronique (23) et l'optique avant (15), ledit élément (29) se prolongeant sur
sa périphérie jusqu'à l'extérieur du volume fermé (22). Le projecteur comprend une telle lampe.
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